
Förslag till Årsmötet 2021 ang verksamhetsplan redovisas på årsmöte 
 
Hej! Vill lämna följande förslag till årsmötet: 
 
Jag föreslår att IFK Vänersborg tar fram en verksamhetsplan där föreningens kärnvärden, mål och 
visioner tydliggörs, samt hur man planerar att genomföra och uppnå dessa. Dessa bör sedan använda 
som vägledning på alla nivåer i föreningen och användas som grund och riktlinjer när viktiga beslut 
ska fattas. En klubbfilosofi, kan man kalla det. 
 
Fördelarna med en övergripande verksamhetsplan är att det möjliggör för kontinuitet i 
verksamheten över en längre. En sådan plan/filosofi ger även föreningen en möjlighet att skapa sig 
en egen identitet och själva bestämma hur man vill arbeta och hur man vill uppfattas i bandysverige. 
   
Med en unik filosofi i verksamheten har IFK Vänersborg en möjlighet att särskilja sig från övriga 
föreningar i såväl de aktivas, föräldrarnas, sponsorernas, supportrarnas och samhällets ögon, samt 
arbeta mer målinriktat mot framgång på alla nivåer. 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Daniel Johansson Silvereld 
Medlem nr 695 
 
Svar från Styrelsen: 
 
 
Varken verksamhetsplan eller budget finns med som beslutspunkter i föreningens stadgar.  
Styrelsens vilja är att se över och modernisera våra nuvarande stadgar och då även få med 
”Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget.” som en punkt på årsmötet.  
 
En stadgeföreändringen kommer dock tidigast att föreslås till årsmötet 2022. 
 
Styrelsen ställer sig positiv till förslaget.  
 
 
 


